
 

ПРОТОКОЛ № 3 

засідання Ради з питань внутрішньо переміщених осіб 

Івано-Франківської міської територіальної громади 

 

м. Івано-Франківськ                                                               22.02.2024 року 

 

Присутні : В. Федорів (співголова) К. Ласкавець (співголова); А. Деркач  

(секретар), В. Андрейчук, Н. Вишневецька, О. Волошина, З. Герула,                                   

К. Любима, М. Січка, С. Слюсарєва, Н. Тарасевич (члени Ради); 

Ю. Дронь, Д. Савуляк (запрошені, представники ССС). 

 

Порядок денний 

 

1. Затвердження плану роботи на 2024 рік Ради з питань внутрішньо 

переміщених осіб МТГ 

2. Затвердження переліку та складу робочих груп Ради з питань 

внутрішньо переміщених осіб МТГ 

3. Про доукомплектування складу Ради з питань ВПО 

4. Презентація досліджень щодо потреб ВПО в міській територіальній 

громаді 

5. Різне 

 

1. По першому питанню слухали К. Ласкавець, яка представили проект 

плану роботи на 2024 рік. 

Вирішили: затвердити план роботи Ради з питань ВПО міської ради 

на 2024 рік (додаток 1). 

За – 11. Проти – 0. Утрималися – 0. 

2. По другому питанню слухали К. Ласкавець, яка запропонувала 

затвердити перелік та склад робочих груп  Ради з питань внутрішньо 

переміщених осіб МТГ. 

Вирішили: затвердити перелік та склад робочих груп  Ради з питань 

внутрішньо переміщених осіб МТГ (додаток 2) 

За – 11. Проти – 0. Утрималися – 0. 

3. По третьому питанню слухали А. Деркача, який інформував про 

відмову від участі у роботі Ради з питань ВПО Олени Буткової (зміна 

місця проживання) та Віталія Світлика (припинення діяльності в 

проекті підтримки ВПО). Виступили К. Ласкавець і Н. Вишневецька, 

які запропонували збільшити кількість учасників Ради, включивши до 

її складу представника управління охорони здоров’я міської ради і 

міської філії центру зайнятості.  



Вирішили: оголосити прийом заяв охочих на членство в Раді з питань 

ВПО Івано-Франківської МТГ та зернутися до виконавчого комітету 

щодо збільшення кількості членів ВПО з 18 до 22 осіб. 

За – 11. Проти – 0. Утрималися – 0. 

4. По четвертому питанню про результати дослідження соціального 

стану ВПО інформувала співзасновник ГО «Д.О.М. 48.24» Н. 

Вишневецька (додаток 3). 

Вирішили: інформацію Н. Вишневецької взяти до відома. 

За – 11. Проти – 0. Утрималися – 0. 

5. В різному слухали: 

5.1 К. Ласкавець, яка запропонувала створити сторінку Ради з питань 

ВПО в фейсбуці. 

Вирішили: доручити секретарю Ради з питань ВПО створити 

сторінку та закликали всіх членів Ради активно долучатися до її 

наповнення. 

За – 11. Проти – 0. Утрималися – 0. 

5.2 Д. Савлюка (представника ССС), який презентував проект змін до 

ряду соціальних програм міської ради щодо захисту прав ВПО. 

Вирішили: підтримати пропоновані зміни і звернутися до 

Департаменту соціальної політики розглянути ці зміни і винести 

на розгляд виконавчого комітету та міської ради.  

За – 10. Проти – 0. Утрималися – 1. 

5.3 В. Федоріва, який запропонував сформувати перелік громадських 

організацій, фондів та проектів, що в Івано-Франківській громаді 

займаються питаннями ВПО. 

Вирішили: сформувати гугл – документ спільного користування з 

переліком організацій, проектів та фондів та систематично його 

оновлювати.  

За – 11. Проти – 0. Утрималися – 0. 

 

 

 

Співголова Ради з питань ВПО 

Івано-Франківської МТГ                                                      Віталій ФЕДОРІВ 

 

 

Співголова Ради з питань ВПО 

Івано-Франківської МТГ                                                      Катерина ЛАСКАВЕЦЬ 

 

 

Секретар Ради з питань ВПО 

Івано-Франківської МТГ                                                      Андрій ДЕРКАЧ 


